
 

  

 
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Δευτέρα 27 Ιανουαρίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κο Τσιάρα Κωνσταντίνο 

Θέμα: Επικίνδυνη κατάσταση του κτιρίου του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ στη Δ.Ε. Νέας 

Αρτάκης του Δήμου Χαλκιδέων στην Εύβοια 

Κύριε Υπουργέ, 

Η κατάσταση του κτιρίου του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ στη Νέα Αρτάκη είναι πλέον 

απαράδεκτη και επικίνδυνη. Σοβαρά κτιριακά προβλήματα συνθέτουν ένα 

περιβάλλον που δεν ανταποκρίνεται ούτε στις ανάγκες των εργαζομένων ούτε στις 

απαιτήσεις της κατάρτισης των νέων αγροτών. Οι συνεχιζόμενοι βανδαλισμοί, η 

έλλειψη μέτρων προστασίας και η γενική αδιαφορία της κυβέρνησης για την 

κατάσταση των υποδομών του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ θέτουν σε κίνδυνο την εύρυθμη 

λειτουργία του Οργανισμού, καθώς και την αξιοπιστία των εκπαιδευτικών του 

δραστηριοτήτων. 

Παρά τις εξαγγελίες σας, για τον εκσυγχρονισμό του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ ως 

«αναπτυξιακού βραχίονα» της αγροτικής παραγωγής, η πραγματικότητα στα 

περιφερειακά κέντρα του Οργανισμού αποτυπώνει ακριβώς το αντίθετο. Ενώ μιλάτε 

για «βελτίωση των υποδομών» και «στήριξη των εκπαιδευτικών δομών», στη Νέα 

Αρτάκη η κατάσταση είναι τραγική: ένα κτίριο παρατημένο στη μοίρα του, γεμάτο 

κινδύνους, το οποίο δεν εξυπηρετεί πια ούτε τον σκοπό του ούτε τις φιλοδοξίες του 

Οργανισμού. 

Επειδή η εικόνα εγκατάλειψης του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ στη Νέα Αρτάκη είναι αντίθετη 

με τις δεσμεύσεις της κυβέρνησης για εκσυγχρονισμό των δομών και στήριξη του 

πρωτογενούς τομέα. 

Επειδή η σημερινή κατάσταση απαξιώνει τον ρόλο του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ και 

υπονομεύει την εκπαίδευση και κατάρτιση των νέων αγροτών που αποτελούν το 

μέλλον του πρωτογενούς τομέα. 

Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2889

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/1/2025



1. Ποια συγκεκριμένα και άμεσα μέτρα προτίθεστε να λάβετε για τη συντήρηση και 

επισκευή του κτιρίου του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ στη Νέα Αρτάκη; 

2. Πώς σκοπεύει η κυβέρνηση να διασφαλίσει ότι οι δεσμεύσεις σας για 

εκσυγχρονισμό των εκπαιδευτικών δομών του ΕΛΓΟ-ΔΗΜΗΤΡΑ δεν θα μείνουν κενό 

γράμμα, ειδικά σε περιοχές όπως η Εύβοια, που αντιμετωπίζουν ιδιαίτερες ανάγκες 

και προκλήσεις στον πρωτογενή τομέα; 

 

        Η ερωτώσα βουλευτής 

                 
       Καζάνη Αικατερίνη 

 




